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С Ъ В Е Т    З А     Е Л Е К Т Р О Н Н И    М Е Д И И 
 

П Р О Т О К О Л 
 

№ 53 
от редовно заседание, състояло се на 03.09.2010 г. 

 
 
 
 
ПРИСЪСТВАЛИ: доц. Георги Лозанов, Георги Стоименов, София Владимирова. 
 
ОТСЪСТВАЛИ: Анна Хаджиева,  Анюта Асенова 
 
 
 
Начало на заседанието 10.00 часа, водено от доц. Георги Лозанов - председател на 
СЕМ, експерт протоколист – Вера Данаилова. 
 
ДНЕВЕН РЕД: 
 
1.Обсъждане въвеждането на наземно цифрово радиоразпръскване в РБългария. 
Докладват доц. Георги Лозанов и Ина Стойчева. 
2.Тригодишна бюджетна прогноза / 2011-2013г. / и проектобюджет за 2011г.на БНТ и 
БНР. Докладва Спаска Янева.       
3.Докладна записка от дирекция „Лицензиране и регистриране”. Докладва Ина 
Стойчева. 
4.Докладна записка относно предстоящ мониторинг на БНР. Докладва Румян Петров. 
5.Докладна записка относно отговор на БНР по жалба на конкурса за избор на директор 
на Радио Варна. Докладва Румян Петров.  
6.Докладни записки относно актове за установяване на извършени нарушения на ЗРТ. 
Докладва Доротея Петрова. 
 
Разни:  

• Определяне на дата за работна среща с ПП “РЗС”. 
 
Георги Лозанов откри заседанието и предложи за обсъждане дневния ред. Не бяха 
направени други предложения и доц. Лозанов подложи на гласуване дневния ред. 
 
Гласуване: 

СЕМ гласува с 3 (три) гласа „за” дневния ред на заседанието. 
 
ПО ТОЧКА ПЪРВА: Обсъждане въвеждането на наземно цифрово 

радиоразпръскване  в РБългария.  Докладват доц. Георги Лозанов и Ина Стойчева. 

 

Георги Лозанов предложи за обсъждане писмо от Министерството на транспорта, 
информационните технологии и съобщенията относно подадена жалба до Европейската 
комисия към процедурата, която е проведена през първата половина на 2009 година за 
предоставяне на разрешения за ползване на радиочестотен спектър. Жалбата е  
подадена от г-н Христо Грозев, Radio Corp B.V.  във връзка с правните разпоредби за 
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предоставянето на разрешения за ползване на радиочестотен спектър за наземно 
аналогово и цифрово радиоразпръскване и задължения за “задължителен пренос” на 
оператори на наземни цифрови мрежи за радиоразпръскване в България. Писмото е от 
заместник–министър Първан Русинов и в него се иска в срок до 31 август 2010 г. СЕМ 
да изпрати становище по следните въпроси: Какво е обяснението за налагането на 
задължения за “задължителен пренос”, свързани с цифровото радиоразпръскване на пет 
допълнителни програми на съществуващи /заварени/ аналогово телевизионни 
оператори, както е посочено в чл. 37 а, ал.2 и 38, ал.5 от Заключителните разпоредби на 
ЗРТ? Колко заварени телевизионни оператора на практика ще се възползват от този 
статут за “задължителен пренос” и какъв ще бъде съответният зает капацитет на 
националните цифрови мултиплекси? Какво свободно място ще оставят задълженията 
за радиоразпръскването на програми на други конкурентни телевизионни оператори, 
които не са облагодетелствани от тази възможност?  Включват ли българските органи 
обхвата, постигнат на основата на временните разрешения за ползване в съответствие с 
чл. 9 а от Заключителните разпоредби на ЗРТ при изчисляването на обхвата от 50% по 
силата на чл. 37, ал. 1 от ЗРТ? “ 
Според доц. Лозанов Комисията иска да се ориентира преди да се произнесе. Самите 
въпроси и коментарите свързани с тях са доста остри, защото са открити противоречия 
между разпоредбите на закона и определени директиви на Европейския съюз и се 
предполага,  че от тук нататък ще тече някакъв тип анализ на практиките, за да се 
произнесат по жалбата, тъй като оплакването общо взето е във връзка с 
неравнопоставеното разпределение на този ресурс. Определени оператори са силно 
бонифицирани, а други, особено в началния етап, остават извън  възможността дори да 
използват цифровото разпространение. Това са общи теми, по които той не желае сега 
дебат, но към СЕМ има зададени въпроси и в проведения от него разговор с г-н 
Русинов се е изяснило, че повечето от тези въпроси не са от  компетентността на СЕМ,  
а на законодателя и на КРС. На въпроса за това, дали операторите, които работят по      
§ 9а, това е база, на която те после могат да получат мъст кери по чл. 37 а, отговорът е 
„да”, база е. На втория въпрос, който според него се отнася до СЕМ и е във връзка с 
това  защо не е проведен конкурса  за софийската аналогова честота, който в последния 
момент е прекратен, трябва да се даде информация каква е практиката, какво се е 
случило по тези теми. Доц. Лозанов предложи СЕМ  да отговори, че основните въпроси 
са към КРС и  главно към законодателя. Да се обърнат към тях и, че СЕМ  може да даде 
информация по тези две теми, като препрати становището на СЕМ, което той 
задължително е имал, когато се е осъществявал този ЗИД. Всъщност въпросите в 
писмото, което придружава въпросите на Комисията, са малко  редуцирани и изместени 
и той се е съобразявал повече със самите шест въпроса, които Комисията поставя 
накрая. Те са важни и според него на четири от тях СЕМ няма основание да отговаря, а 
може частично да отговори само на два. Доц. Лозанов предложи това да стане бързо 
като се дадат тези отговори заедно с общата рамка на  компетентността на СЕМ. 
Неговото притеснение е, че от тук нататък е възможно да се открие цял нов сюжет на 
взаимоотношения с Европейската комисия, на която СЕМ трябва да отговаря за 
спорната съвместимост на действия, които стъпват на закона, с отделни европейски  
изисквания. 
Георги Стоименов предположи, че няма да се стигне до епистоларна връзка между 
СЕМ и Комисията, защото тя си контактува с правителството. Той се присъедини към 
предложението на доц. Лозанов да се отговори на трите въпроса като се поиска 
информация от КРС и се каже, че първият въпрос е извън компетентността на СЕМ.   
Георги Лозанов отбеляза, че Емилия Станева трябва да подготви отговора и най-късно 
до сряда / 08.09.2010 г./ писмото да се изпрати.  
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Георги Лозанов представи полученото от АБРО писмо, относно Проект на Становище 
на СЕМ за начина на прилагане на § 37 а от Предходните и заключителните разпоредби 
на ЗИД на ЗРТ.  Това е мнението на АБРО по задължителното обсъждане на становища 
на СЕМ, но според доц. Лозанов, то не съдържа достатъчно конструктивни 
предложения. В дълго обсъждане в началото се казва, че СЕМ няма право да дава 
становища, освен в случаите изброени в чл. 32, ал.1, т. 4, 5 и 8. Доц. Лозанов уточни, че 
СЕМ е задължен да дава становища според чл. 32, ал.1, но това не изключва 
възможността да даде становище и по други въпроси по прилагането на закона. Нещо 
повече, ако това е така, то цялата дейност до тук за представяне на становище на СЕМ 
би трябвало  да бъде незаконна. 
София Владимирова отбеляза, че всъщност становището е в интерес на това как се 
прилага определен член от закона.  
Георги Лозанов уточни, че в това мнение едно нещо се разказва от обратната му 
страна, а не според това, за което е създадено. Според него, по един лицемерен начин 
се казва, че трябва да се действа при стриктно прозрачни условия, равнопоставен и ясен 
за заинтересованите регламент, а същевременно СЕМ е подтикван  да действа в мъгла, 
без да изясни предварително собствените си действия, към което фактически води 
мнението СЕМ да няма становище по това как ще прилага §37 а. Доц. Лозанов изясни, 
че именно за да има прозрачност, равнопоставеност и справедливост в действията на 
СЕМ,  трябва да се определи как се изчислява, че програмите  осигуряват достъп  до не 
по малко от 50 %  от населението на страната, трябва да е ясно на хората кое ние 
наричаме 50 % и затова сме  дали методиката, и тези 50 % трябва да ги  имат не кога и 
да е, а към момента на стартиране на предоставянето на услугите. Няма как да не се 
съобщи кой е този момент, като същевременно няма как СЕМ да каже кой е този 
момент, а единствено може да попита регулатора в областта на тези услуги,  а именно 
КРС. Според доц. Лозанов, Съветът може да не се съобрази с това мнение и даже,  при 
случай, да изрази недоумение защо становища на СЕМ се атакуват с такива мнения,  
като те са в полза на операторите.  Доц. Лозанов каза, че би могло да се съобразят само 
с т.3.3. Според нея не е ясно защо и как е избрана датата на стартирането и доц. 
Лозанов предложи текста на точка .3.3 да се препрати на КРС и те да дадат обосновка, 
и това да е последното, което съветниците да направят, преди да се приеме 
становището.  
Георги Лозанов уточни, че е направено всичко това, за да има предвидимост и 
равнопоставеност, а те говорят за  дописване в закона. Той  искрено се е изненадал от 
това становище, още повече, че АБРО би трябвало да защитава интересите на 
операторите.  
 

ПО ТОЧКА ВТОРА: Тригодишна бюджетна прогноза /2011-2013г./ и 

проектобюджет за 2011 г. на БНТ и БНР. Докладва Спаска Янева.       

 
Спаска Янева представи становище относно тригодишната бюджетна прогноза за 
2011-1013 г. и проектобюджет за 2011 г. на БНР и БНТ. Според нея, разчетите са 
изготвени по политики и програми в съответствие с Единната бюджетна класификация, 
като разходите са представени по отделни програми, а приходите, трансферите и 
финансирането – общо. Тя се е запознала с два варианта на тези разчети и при 
разработването на втория, последен  вариант, БНР и БНТ се придържат стриктно към 
определените им проекти на субсидия. При разработването на проектобюджетите е 
подходено с необходимата сериозност, спазени са изискванията на МФ. БНР при 
втория вариант не е изпратило обяснителна записка, но тя ще бъде изискана 
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допълнително за да бъде комплекта пълен.  
Георги Лозанов отбеляза сериозен дисбаланс между бюджетите на радиото и на 
телевизията, но това и преди е било коментирано. Бюджетът на радиото спрямо 
бюджета на телевизията не е в пропорцията, в която са разходите за минута програма и 
трябва да се върви към този тип разходно ориентиране и да се каже, че това е един 
несъобразен с производствените разходи дисбаланс между бюджетите. Доц. Лозанов 
предложи да се напомни на БНТ, че трябва в бюджета да са заложени средства за права 
за излъчване на спортни състезания, тъй като пак се е създало напрежение в 
обществото, а едно от основните задължения на обществените медии е да не лишават 
зрителите от достъп до важни събития. Той обобщи, че СЕМ приема двата бюджета, 
като отбелязва една неравнопоставеност между тях и напомня, че трябва в бюджета да 
се предвидят средства за закупуване на правата за излъчване на особено важни за 
обществото спортни събития.  
Спаска Янева уведоми съветниците за резултатите от водените разговори с 
Министерството на финансите и каза, че с доц. Лозанов са постигнали договореност  за  
разходен бюджет от 1 420 000 лева.  
Георги Лозанов благодари на Спаска Янева за положените усилия и отбеляза, че 
постигнатото е колективно дело, но се дължи най-вече на нейния авторитет в 
Министерството на финансите. 
Георги Стоименов попита дали СЕМ е поел някакви задължения за догодина и дали се 
предвижда преструктуриране на дейността на Съвета.  
Георги Лозанов каза, че са поели ангажимент за преструктурирането, защото  в крайна 
сметка бюджетът на СЕМ е намален  с половин милион лева спрямо предвидения тази 
година и най-късно до 15 октомври 2010 г. трябва да влезе на заседание и да се приеме 
концепция за преструктуриране на дейността на СЕМ.  
 
Решение:  

СЕМ прие с 3 /три/ гласа “за” Тригодишна бюджетна прогноза / 2011-2013г. / и 
проектобюджет за 2011 г. на БНТ и БНР. 
 
 
ПО ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка от дирекция „Лицензиране и 

регистриране”. Докладва Ина Стойчева. 

Ина Стойчева докладва  относно постъпили в СЕМ писма както следва: 

 
1. Относно заявление за регистрация за осъществяване на телевизионна дейност с вх. 
№ 19-00-484/19.08.2010 г. от КОНОВ 79 ЕООД, създаване на програма с марка – 
BOX, разпространение - чрез кабелни електронни съобщителни мрежи и сателит, с 
национален обхват, вид оператор – търговски, програмен профил – специализиран 
музикално информационен, начална дата на разпространение – 01.10.2010 г. 
 
Решение: 

СЕМ взе решение с 3 (три) гласа „за”:  Да бъде регистрирано като телевизионен 
оператор КОНОВ 79 ЕООД, ЕИК 114661571, със седалище и адрес на управление 
- град Плевен, ул. Янко Сакъзов № 8. вх. Б, ап. 6.;  Да бъде вписана в раздел Първи 
на Публичния регистър на СЕМ телевизионна програма с марка – BOX, 
разпространение - чрез кабелни електронни съобщителни мрежи и сателит, обхват 
– национален, вид оператор – търговски, програмен профил – специализиран 
музикално информационен, начална дата на разпространение – 01.10.2010 г.; Да 
бъдат вписани органите на управление на дружеството: Управител: Ивайло Конов 
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Едноличен собственик на капитала: Ивайло Конов; Да се определи първоначална 
такса за регистрация в размер на 3500 лв.  Да се издаде на КОНОВ 79 ЕООД 
удостоверение за регистрация. 
 
2. Относно заявление за регистрация за осъществяване на телевизионна дейност от БГ 
САТ АД с вх. № 19-00-471/ 30.07.2010 г., допълнено с писмо от 23.08.2010 г., с което са 
отстранени констатираните недостатъци в документите на заявителя. Искането е за 
създаване на програма с марка – ФИЛМ+.  
Георги Лозанов предложи това заявление да се разгледа на следващото заседание при 
по-широк кворум.  
 
Решение: 

СЕМ взе решение с 3 (три) гласа „за”: заявление за регистрация за осъществяване 
на телевизионна дейност от БГ САТ АД с искане за създаване на програма с 
марка – ФИЛМ+ , да бъде разгледано  на следващото заседание.  
 
3. Относно писмо вх. № 36-00-2/13.08.2010 г. от Амотера Пикчърс Лтд., 
представлявано от Андриян Ценов – пълномощник на директора. Искането е в раздел 
Четвърти на Публичния регистър да бъдат променени идентификационните данни за 
доставчика на нелинейни медийни услуги по заявка Premium digital (Pay-per-view) и 
Premium digital (Video-on-demand) от Амотера Лимитед на Амотера Пикчърс Лтд. 
Поради структурни промени в Амотера Лимитед в лицензионния договор с Големите 
филмови студия на САЩ правата за разпространение на аудиовизуални произведения 
по метода Pay-per-view и Video-on-demand за територията на България се поемат от 
Амотера Пикчърс Лтд. Амотера Пикчърс Лтд. е международно търговско дружество, 
регистрирано в република Сейшели на 10 май 2010 г., № 075240. 
 

Решение: 

СЕМ взе решение с 3 (три) гласа „за”: Да заличи от раздел Четвърти на 
Публичния регистър Амотера Лимитед, като доставчик на нелинейна медийна 
услуга и да впише Амотера пикчърс Лтд.; 
За да бъде вписано новото лице – Амотера пикчърс Лтд, като доставчик на 
нелинейна медийна услуга, трябва да подаде самостоятелно заявление, с всички 
данни за предоставяните услуги, съгласно чл. 125 ж от ЗРТ. 
 
4. Относно уведомително писмо вх. № 20-00-210/25.08.2010 г. от РАДИО СИТИ ООД, 
с което операторът информира СЕМ за настъпили промени в обстоятелствата по 
партидата му в търговския регистър при Агенция по вписванията от 24.08.2010 г. и 
заявления вх. № 19-00-2489, 20-00219, 20-00-218, 20-00-217, 20-00-216, 20-00-215, 20-
00-214, 20-00-213, 20-00-213 от 27.08.2010 г. за изменение на притежаваните от 
дружеството лицензии за радиодейност и регистрация за телевизионна дейност 
наименованието на дружеството се изменя от РАДИО СИТИ ООД на РАДИО И 
ТЕЛЕВИЗИЯ СИТИ ЕООД; променя се адресът на управление: гр. София, ул. 
Софийски герой 3, вх. А,ет. 8; нов управител на дружеството – Николай Янчовичин; 
промяна в структурата на капитала – едноличен собственик на капитала е 
КЪМЮНИКОРП ГРУП ЛТД, Ирландия, представлявано от Атанас Генов. 
 
Решение: 

СЕМ взе решение с 3 (три) гласа „за”: на основание чл. 32, ал.1, т.9, чл.110 и 
чл.125к от ЗРТ, да се изменят лицензии за радиодейност № 441-00342/05.07.2001 г. 
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за гр.  Русе, 441-00341/05.07.2001 г. за гр. Велико Търново, 441-00219/11.01.2001 г. за 
гр. София, 441-00221/11.01.2001 г. за гр. Благоевград, 441-00222/11.01.2001 г. за гр. 
Пловдив, 441-00220/11.01.2001 г. за гр. Варна, 441-00223/11.01.2001 г. за гр. Бургас, 
027/10.06.2008 г. за гр. Ловеч, като във всяка една лицензия, в 
правноиндивидуализиращите оператора данни наименованието на дужеството се 
промени от РАДИО СИТИ ООД на РАДИО И ТЕЛЕВИЗИЯ СИТИ ЕООД, 
адресът на управление се измени от гр. София 1404, район Триадица, жк. 
Мотописта, бл. 10 Е, вх. А, партер, на гр. София, ул. Софийски герой 3, вх. А, ет. 8. 
Да се отразят промените в раздел Трети на Публичния регистър на СЕМ, както и 
да се впише: Заличаване на Камен Методиев Спасов и вписване на Николай 
Георгиев Янчовичин като управител на дружеството; Заличаване на КЕЙ ЕМ СИ 
ЕООД и ОЗБОРН ЕООД като съдружници и лица, управняващи контрол. Да се 
определи заплащане на такса съгласно чл. 5, ал.2 от ТТРТД в размер на по 50.00 
лв. за всяка лицензия.  
 
Решение: 

СЕМ взе решение с 3 (три) гласа „за”: на основание чл. 32, ал.1, т.16а, чл.125а и чл. 
125к от ЗРТ да се измени регистрацията за телевизионна дейност, като навсякъде 
в правноиндивидуализиращите оператора данни РАДИО СИТИ ООД се промени 
на РАДИО И ТЕЛЕВИЗИЯ СИТИ ЕООД, адресът на управление се измени от гр. 
София 1404, район Триадица, жк. Мотописта, бл. 10 Е, вх. А, партер на гр. София, 
ул. Софийски герой 3, вх. А, ет. 8. Да се отразят промените в раздел Първи на 
Публичния регистър на СЕМ. Да се укаже на оператора, че следва да заплати 
такса в размер на 50.00 лв, съгласно чл. 10 от ТТРТД, в случай, че желае издаване 
на ново удостоверение за  регистрация.   
 
5. Относно уведомително писмо вх. № 19-00-481/10.08.2010 г. от ТРИАДА 
КОМЮНИКЕЙШЪНС ЕООД, ЕИК 831460225, във връзка с вписани промени в 
обстоятелствата по партидата на дружеството в Търговския регистър: промяна в 
представителството - ТРИАДА КОМЮНИКЕЙШЪНС ЕООД се представлява от 
управителите Маргарита Александрова и Артур Шчерба заедно. Приложено е 
удостоверение за актуално състояние от 05.08.2010 г. 
 
Решение: 

СЕМ взе решение с 3 (три) гласа „за”:на  основание чл. 32, ал.1, т. 16 във връзка с 
чл. 125к от ЗРТ, да се впише като управител и Артур Шчерба, поради промяна в 
представителството - ТРИАДА КОМЮНИКЕЙШЪНС ЕООД се представлява от 
управителите Маргарита Александрова и Артур Шчерба заедно, като промяната 
се отрази  в раздел Първи на Публичния регистър на СЕМ. 
 
6. Относно уведомително писмо вх. № 20-00-188/10.08.2010 г. от РАДИОКОМПАНИЯ 
СИ. ДЖЕЙ ООД, ЕИК 131117650, във връзка с вписани промени в обстоятелствата по 
партидата на дружеството в Търговския регистър: промяна в представителството - 
РАДИОКОМПАНИЯ СИ. ДЖЕЙ ООД се представлява от управителите Васил 
Димитров и Артур Шчерба заедно. Приложено е удостоверение за актуално състояние 
от 05.08.2010 г. 
 
Решение: 

СЕМ взе решение с 3 (три) гласа „за”:  на основание чл. 32, ал.1, т. 16 във връзка с 
чл. 125к от ЗРТ, да се впише като управител и Артур Шчерба, поради промяна в 
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представителството - РАДИОКОМПАНИЯ СИ. ДЖЕЙ ООД се представлява от 
управителите Васил Димитров и Артур Шчерба заедно, като промяната се отрази 
в раздел Трети на Публичния регистър на СЕМ. 
 
7. Относно уведомително писмо вх. № 19-00-483/11.08.2010 г. от ЕВРОКОМ КАБЕЛ 
МЕНИДЖМЪНТ БЪЛГАРИЯ ЕООД, във връзка с промяна на седалището и адреса на 
управление – гр. София, ул. Никола Габровски 83. Адресът на управление е реквизит на 
удостоверението за регистрация (чл. 125а, ал.5). 
 
Решение: 

СЕМ взе решение с 3 (три) гласа „за”: на основание чл. 32, ал.1, т. 16а и т.16, чл. 
125а и чл. 125к от ЗРТда бъде променена регистрацията на ЕВРОКОМ КАБЕЛ 
МЕНИДЖМЪНТ БЪЛГАРИЯ ЕООД за осъществяване на телевизионна дейност 
за създаване на програма „Евроком Плевен”, като адресът на управление от гр. 
София 1715, ж.к. "Младост 4", ул. "Бизнес Парк София" № 1, бл. 12, вх. Б, ет. 2 се 
измени на гр. София, ул. Никола Габровски. Да бъде отразена в раздел Първи на 
Публичния регистър на СЕМ. Да се укаже на оператора, че следва да заплати 
такса в размер на 50.00 лв, съгласно чл. 10 от ТТРТД, в случай, че желае издаване 
на ново удостоверение за  регистрация.   
 
8. Относно писмо от Комисията за регулиране на съобщенията с вх. № 10-00-69/ 
20.08.2010 г. с искане за разглеждане и произнасяне по компетентност от Съвета за 
електронни медии относно:  
- изменение на притежаваното от НЕТ ФМ ЕООД разрешение № 00397/ 03.06.2008 г. 
за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за 
осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за 
наземно аналогово радиоразпръскване на територията на град Русе. Изменението е във 
връзка с промяна на RDS кода на радиопредавателната станция, съгласно излъчваната 
програма “Радио Енерджи”.  
- изменение на притежаваното от РАДИО ВЕСЕЛИНА ЕАД разрешение № 00423-02/ 
24.06.2010 г. за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен 
спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна 
мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване на територията на град Русе. 
Изменението е във връзка с промяна на RDS кода на радиопредавателната станция, 
съгласно излъчваната програма „Радио Веселина”. 
Към писмото са приложени заявление за изменение до КРС с вх. №  18-00-142/ 
28.07.2010 г.; проект за изменение на разрешение № 00397-04/ ..2010 г. 
 
Решение: 

СЕМ взе решение с 3 (три) гласа „за”: на основание чл.32, ал.1, т.18 от ЗРТ във 
връзка с чл. 30, т.12 от ЗЕС, дава съгласие за изменение на притежаваното от НЕТ 
ФМ ЕООД разрешение № 00397/ 03.06.2008 г. за ползване на индивидуално 
определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване на 
електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 
радиоразпръскване на територията на град Русе. Изменението е във връзка с 
промяна на RDS кода на радиопредавателната станция, съгласно излъчваната 
програма “Радио Енерджи”. 
 
Решение: 

СЕМ взе решение с 3 (три) гласа „за”: на основание чл.32, ал.1, т.18 от ЗРТ във 
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връзка с чл. 30, т.12 от ЗЕС, дава съгласие за изменение на притежаваното 
отизменение на притежаваното от РАДИО ВЕСЕЛИНА ЕАД разрешение № 00423-
02/ 24.06.2010 г.  за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – 
радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез 
електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване на 
територията на град Русе. Изменението е във връзка с промяна на RDS кода на 
радиопредавателната станция, съгласно излъчваната програма „Радио Веселина”. 
 
9. Относно писмо от Комисията за регулиране на съобщенията с вх. № 10-00-71/ 
27.08.2010 г. с искане за разглеждане и произнасяне по компетентност от Съвета за 
електронни медии относно промяна наименованието на дружеството от М.САТ ЕООД 
на БЪЛГАРИЯ ОН ЕР ЕООД в притежаваните разрешения за ползване на 
индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен спектър за осъществяване 
на електронни съобщения чрез електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово 
радиоразпръскване на радио и тв сигнали. 
 
Решение: 

СЕМ взе решение с 3 (три) гласа „за”: на основание чл.32, ал.1, т.18 от ЗРТ във 
връзка с чл. 30, т.12 от ЗЕС, дава съгласие за изменение на наименованието на 
дружеството от М.САТ ЕООД на БЪЛГАРИЯ ОН ЕР ЕООД в притежаваните 
разрешения за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – 
радиочестотен спектър за осъществяване на електронни съобщения чрез 
електронна съобщителна мрежа за наземно аналогово радиоразпръскване на 
радио и тв сигнали. 
 
ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно предстоящ мониторинг на 

БНР. Докладва Румян Петров. 

 

Румян Петров представи Докладна записка относно предстоящ мониторинг на 
програма “Хоризонт” на БНР. Обект на мониторинга ще бъдат 2 седмични предавания 
/“Неделя 150” и “Деконструкция”/ и 1 всекидневно – от понеделник до петък – /“Нещо 
повече”/;  Мониторингът ще обхване едномесечен период на 5 издания на предаването 
“Неделя-150”, четири предавания на “Деконструкция” и 21 предавания на делничното 
предаване; След летния ваканционен период обикновено програмата възвръща 
истинския си облик и типичната си програмна схема след първата десетдневка на 
септември. Тогава приключва и годишният отпуск на повечето експерти от Дирекция 
“Мониторинг”. С оглед на тези обстоятелства г-н Петров предложи периодът на 
мониторинга да бъде 12 септември – 12 октомври 2010 г. и да се осъществи от екип в 
състав от 2-ма експерти. Румян Петров предложи докладът за резултатите от 
мониторинга да бъде разгледан на заседание на СЕМ не по-късно от 26 октомври.  
София Владимирова предложи мониторингът да започне по-рано, за да  може да се 
обхване стартирането и отразяването на референдума на РЗС, но след кратко 
обсъждане, съветниците приеха предложенията на Дирекция “Мониторинг”. 
 
Решение 

СЕМ прие с 3 /три/ гласа “за”: предложенията на дирекция „Мониторинг” за 
предстоящ едномесечен мониторинг на програма „Хоризонт” на БНР за периода 
12 септември – 12 октомври 2010 г. / Докладна записка от Румян Петров с изх. № 
30-07-46/31.08.2010 г., приложена към Протокол № 53/03.09.2010 г./ 
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ПО ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно отговор на БНР по жалба от г-н 

Светлозар Николов – председател на “Организация за обществена самозащита –

едно”, във връзка с провеждането на  конкурса за избор на директор на Радио 

Варна. Докладва Румян Петров.  

 

Румян  Петров уточни, че във връзка с постъпил в Съвета сигнал срещу назначаването 
на Даниела Стойнова в комисията за избор на директор на Радио Варна, СЕМ е 
изпратил писмо до г-н Валерий Тодоров - генерален директор на БНР с молба за срочен 
отговор на засегнати в сигнала въпроси. В отговора на  г-н Валерий Тодоров се казва, 
че за провеждането на конкурса за заемане на длъжността, работодателят БНР е 
назначил комисия, в която са включени “съответните специалисти" съгласно нормата 
на чл. 94. изр. 2 от Кодекса на труда. От 2003 г. до настоящия момент г-жа Даниела 
Стойнова работи в БНР като репортер в редакция на програма и е на пряко подчинение 
на директора на програма, а не на директора на РРС Варна. Тя е кореспондент на БНР, а 
не на РРС Варна. За включването й в комисията от значение за работодателя са били 
опитът и квалификацията на г-жа Стойнова като регионален журналист и репортер. За 
декларацията,  за която се твърди, че е била подписана от г-жа Стойнова, по никакъв 
начин не обвързва БНР. Действия, като следствие от тази декларация, не са произтекли. 
Независимо от личните си оценки на събития или факти, г-жа Стойнова следва всички 
професионални изисквания и етични норми, а установената в БНР технология на работа 
изключва субективната преценка, поради което е недопустимо да не бъде отразено 
събитие от национален мащаб. БНР намира за недопустимо вмешателството при 
вземането на управленски решения, или упражняването на натиск, в т. ч. и при 
определяне състава на комисията за провеждане на този конкурс. Отбелязва се, че 
"Организацията за обществена самозащита –едно” Варна не за първи път се опитва да 
налага чрез натиск свои виждания за регионални събития и за работата на регионалните 
и националните медии, което и обяснява защитната реакция в цитираната декларация.  
Румян Петров предложи с оглед на изложеното в писмото, да се изпрати отговор до г-н 
Светлозар Николов.  
Георги Лозанов каза, че тъй като в  тази жалба се е съдържало фактически подозрение 
за това, че е нарушен плурализма в програмата на Радио Варна, СЕМ е бил длъжен  да 
направи тази проверка и предложи да се изпрати писмо, в което да се изкаже 
увереността, че въпреки ситуацията, тя няма да повлияе по някакъв начин върху 
програмата така, че важни събития да не бъдат отразявани. 
 
Във връзка с желанието на г-н Румян Петров да присъства на разглеждането на 
следващата точка от дневния ред, Георги Лозанов уведоми колегите си, че всички 
директори на дирекции и експерти могат да присъстват на заседанията на СЕМ, които 
са открити както за журналисти, така и за служители на Съвета.  
 
 
ПО ТОЧКА ШЕСТА: Докладни записки относно актове за установяване на 

извършени  нарушения на ЗРТ. Докладва Доротея Петрова. 
 
1. Доротея Петрова представи АУАН 95/12.04.2010 г., съставен на предприятие “ИВ-
ТРЕЙД 2005” ЕООД, извършващ дейност в градовете Ловеч, Пловдив, Хасково за 
нарушение на чл. 125в, т. 1 от ЗРТ. /Докладна записка от Калина Чавдарова относно 
АУАН № 95/12.04.2010г. с изх. № 34-00-30/24.08.2010 г., приложена към Протокол № 
53/. Тъй като акта не е връчен в срок, съветниците взеха следното решение:  
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Решение:  

СЕМ реши с 3 /три/ гласа “за”: относно АУАН 95/12.04.2010 г., съставен на 
предприятие “ИВ-ТРЕЙД 2005” ЕООД, извършващ дейност в градовете Ловеч, 
Пловдив, Хасково за нарушение на чл. 125в, т. 1 от ЗРТ, спира производството му. 
 
2. Доротея  Петрова представи  АУАН № 96/12.04.2010 г., съставен на предприятие  
“ИЗАСАТ” ЕООД, извършващ дейност в с. Кремен за нарушение на чл. 125 в, т.1 от 
ЗРТ. /Докладна записка от Калина Чавдарова относно АУАН № 96/12.04.2010 г. с изх. 
№ 34-00-31 от 17.08.2010 г. приложена към Протокол № 53/.   
Тъй като АУАН не е връчен на нарушителя, съветниците взеха следното решение:  
 
Решение: 

СЕМ реши с 3 /три/ гласа “за”: относно АУАН 96/12.04.2010 г., съставен на 
предприятие “ИЗАСАТ” ЕООД, извършващ дейност в с. Кремен за нарушение на 
чл. 125 в, т.1 от ЗРТ,  спира производството му. 
 
3. Доротея  Петрова докладва АУАН № 197/30.06.2010 г.,  съставен на “БТВ Медия 
груп” ЕАД, създаващ и разпространяващ  програма “Б” ТВ- за нарушение на чл. 17, ал. 
2 от ЗРТ за комедийното предаване “Пълна лудница”. /Докладна записка от Калина 
Чавдарова относно АУАН № 197/30.06.2010 г. с изх. № 19-00-448/26.08.2010 г. 
приложена към Протокол № 53/.    
Румян Петров припомни, че всъщност този случай е бил разглеждан при 
представянето на доклада  за предаванията ”Пълна лудница” и „Отечествен фронт” и 
тогава се е взело решение мониторингът да подготвя актовете, но е имало твърде  
много колебание по въпроса за пародията, елементи на  художествено творчество и т.н.  
Георги Лозанов предложи Съветът да се обърне към Весела Табакова, Зина Трифонова 
и Георги Богданов - членове на Експертния съвет към СЕМ с молба за становище 
относно констатираното нарушение и доколко описаното в АУАН № 197/30.06.2010 г. 
би могло да окаже неблагоприятно въздействие върху децата и да изразят мнението си 
за скечове от този вид, които се излъчват в комедийни предавания, имат развлекателен 
характер и реално нямат за цел да бъдат възприети буквално, как би могло да се отрази 
евентуалното им възприемане от детската аудитория.  
 

Решение: 
СЕМ реши с 3 /три/ гласа “за” отложи разглеждането на АУАН №197/30.06.2010 г.  
съставен на “БТВ Медия груп” ЕАД, създаващ и разпространяващ  програма “Б” 
ТВ- за нарушение на чл. 17, ал. 2 от ЗРТ за следващото заседание.   
 
4. Доротея  Петрова докладва АУАН № 203/19.07.2010 г., съставен на БНР за 
нарушение на чл. 17, ал.2 във връзка с чл. 10, ал. 1, т. 5 от ЗРТ - създаване и 
предоставяне за разпространение на предаване, което противоречи на един от 
принципите, заложени в чл. 10 от ЗРТ, а именно недопускане на предавания, 
внушаващи нетърпимост между гражданите. /Докладна записка от Доротея Петрова 
относно АУАН № 203/19.07.2010 г. с изх. № 17-00-12 от 02.09.2010 г. приложена към 
Протокол № 53/. 
 

Решение: 

СЕМ реши с 3 /три/ гласа “за”: отложи разглеждането на АУАН № 203/19.07.2010 
г., съставен на БНР за нарушение на чл. 17, ал.2 във връзка с чл. 10, ал. 1, т. 5 от 
ЗРТ за следващо заседание. 
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5. Доротея  Петрова представи АУАН № 206/03.08.2010 г., съставен на “Плевен- 
Спринт-Център” ООД, създаващ и разпространяващ програма “Плевен Спринт” – за 
нарушение на чл. 75, ал. 1 от ЗРТ.  /Докладна записка от Калина Чавдарова относно 
АУАН № 206/03.08.2010 г. с изх. № 19-00-400/27.08.2010 приложена към Протокол № 
53/. 
 

Решение: 

СЕМ реши с 3 /три/ гласа “за”: относно АУАН № 206/03.08.2010 г., съставен на 
“Плевен – Спринт - Център” ООД, създаващ и разпространяващ програма 
“Плевен Спринт” – за нарушение на чл. 75, ал. 1 от ЗРТ – възлага на председателя 
да издаде НП в размер на санкцията 3000 /три хиляди/ лева.    
 
 
ПО ТОЧКА РАЗНИ: Определяне на дата за работна среща с ПП “РЗС”. 

 

Във връзка с Писмо от ПП “РЗС” с вх. № 01-00-22/02.09.2010 г. с искане за среща 
между ръководството на СЕМ и народните представители на ПП “РЗС” по повод отказа 
на БНР да излъчва реклами и платени репортажи, свързани с кампанията за 
предизвикване на референдум с цел свикване на Велико народно събрание. 
 
Решение: 

СЕМ взе решение с 3 (три) гласа „за”: да се проведе работна среща с 
ръководството на ПП “РЗС” на 14.09.2010 г. от 11.00 ч. в сградата на СЕМ.  
 
Решение: 

СЕМ взе решение с 3 (три) гласа „за”: във връзка с ползване на платен годишен 
отпуск, доц. Георги Лозанов да ползва 4 /четири/  дни платен годишен отпуск 
считано от 07. 09 до 10. 09 /включително/ 2010 г.  
 
Решение: 

СЕМ взе решение с 3 (три) гласа „за”: Георги Стоименов да замества доц. Георги 
Лозанов по време на  отпуска,  считано от 07. 09 до 10. 09 /включително/ 2010 г. 
 
Следващо заседание на СЕМ е насрочено за 14.09.2010 г. от 11.00 ч.  
 
 
Приложени документи към Протокол № 53: 
1. Дневен ред 
2. Писмо от Министерство на транспорта, вх. № 04-05-11/25.08.2010 г.  
3. Писмо от АБРО, вх. № 30-04-62/30.08.2010 г.  
4. Становище от Спаска Янева, изх. № 17-00-14/02.09.2010 г.  
5. Писмо от БНТ, вх. № 18-00-24/30.08.2010 г. 
6. Писмо от БНР, вх. № 17-00-14/31.08.2010 г.  
7. Докладна записка от Ина Стойчева, Дирекция Лицензиране и регистриране, изх. № 
30-04-66/02.09.2010 г.  
8. Докладна записка от Румян Петров с изх.№ 30-07-46/31.08.2010 г. 
9. Докладна записка от Румян Петров с изх. № 21-00-40/31.08.2010 г.  
10. Писмо от “Организация за обществена самозащита - ЕДНО”, вх. №  21-00-
40/03.08.2010 г.  
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11. Писмо от БНР, вх. № 21-00-40/19.08.2010 г.  
12. Докладна записка от Калина Чавдарова относно АУАН № 95/12.04.2010г. с изх. № 
34-00-30/24.08.2010 г.  
13. Докладна записка от Калина Чавдарова относно АУАН № 96/12.04.2010 г. с изх. № 
34-00-31 от 17.08.2010 г.  
14. Докладна записка от Калина Чавдарова относно АУАН № 197/30.06.2010 г. с изх. № 
19-00-448/26.08.2010 г.  
15. Докладна записка от Доротея Петрова относно АУАН № 203/19.07.2010 г. с изх. № 
17-00-12 от 02.09.2010 г.  
16. Докладна записка от Калина Чавдарова относно АУАН № 206/03.08.2010 г. с изх. № 
19-00-400/27.08.2010 г.  
17. Писмо от ПП “РЗС” с вх. № 01-00-22/02.09.2010 г.  
 
 
 
ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:  
Анна Хаджиева   отсъства Анюта Асенова     отсъства 
Георги Стоименов   .................      
Георги Лозанов  
председател 

 
   ...............    

София 
Владимирова 

    
      ................ 

         
Вера Данаилова 
експерт 
протоколист 

   
…………… 
 

Пламен 
Суруджийски 
главен секретар 

    
…………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


